
1 

 

                                                Protokół nr 25/2017 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej   

Rady Gminy Poczesna  z dnia 6 listopada 2017 roku. 
 
Obecni wg załączonej listy obecności. 
Porządek  posiedzenia: 
 
1. Kontrola wydatkowanych środków finansowych przez Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej. 
2. Omówienie materiałów na XXXI Sesję Rady Gminy Poczesna. 
3. Sprawy różne. 
Ad.1 
 
Informację o  wydatkowanych środkach finansowych przez Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Poczesnej przedstawiła Kierownik GOPS- Elżbieta Różycka. 
 
 Informacja o wykonanych   zadaniach  za okres od I - IX. 2017 roku została 
przedstawiona następująco: 
 

 Domy Pomocy Społecznej +MOPS -212 639,37 zł ( 1 dziecko dom dziennego 
pobytu) 

 Zespół interdyscyplinarny – 293,80 zł  

 Placówki opiekuńczo-wychowawcze-  54 671,99 zł. (  I-III  6 dzieci,  
 III-VI 5 dzieci, VI- IX 4 dzieci) 

 Rodziny zastępcze- 16 454,29 zł.( I-V 5 rodzin zastępczych w których 
przebywało 5 dzieci, V-IX 6 rodzin zastępczych w których przebywa 8 dzieci) 

 Asystent rodziny -22 640,31 zł. 

 Stypendia – pomoce materialne dla uczniów- 54 831,53 zł 

 Zasiłki celowe + okresowe – 156 351,53 zł. 

 Zasiłki stałe – 239 096,18 zł 

 Składki zdrowotne – 44 352,90 zł 

 Utrzymanie ośrodka – 363 411, 56 

 Rehabilitacja- 2 282,62 zł. 

 Rodzinne+ alimenty -  3 212151,17 zł 

 Program dożywianie 19 262,80 zł  

 „500”+ - 5 538 513,83 zł 
 
 
W tym punkcie głos zabierali: 
 
- Przewodniczący Komisji,Tadeusz Bajdor zapytał, czy suma wydatkowanych 
środków się zwiększyła czy pozostała na tym samym poziomie.   
- Elżbieta Różycka odpowiedziała, nie ma znaczących różnić.  
 
Na tym dyskusje zakończono. 
 
Ad.2 
 
W tym punkcie głosu nikt  nie zabierał: 
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Ad.3 
 
- Przewodniczący Komisji, Tadeusz Bajdor spytał  o rodzinę pogorzelców z 
miejscowości Huta Stara A. 
- Wójt Krzysztof Ujma przedstawił jak wygląda sytuacja poszkodowanej rodziny i 
poinformował o udzielonej przez  Gminę pomocy. 
 
 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
 Na tym Komisja zakończyła posiedzenie. 
 
 
 
 
                      
Protokół sporządziła:                        Członkowie Komisji Rewizyjnej:  
 
 Wioletta Przybylska                          Bajdor Tadeusz         – Przewodniczący Komisji   

                                                         Kucia Waldemar        – członek                           

                                                         Sikora Grzegorz        – członek                           

          Synoradzka Ewa       – członek                            

                                                         Wąsińska Barbara    – członek                           


